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1 Samenstelling:
Leden: Haas-Berger (PvdA), Aarts (CDA),
Hermes (CDA), Van Leijenhorst (CDA), E. G.
Terpstra (VVD), Buurmeijer (PvdA), Leerling
(RPF), De Pree (PvdA), Krajenbrink (CDA),
Van Es (Groen Links), Schartman (CDA),
Wiebenga (VVD), Van der Heijden (CDA),
Vermeend (PvdA), ondervoorzitter, Nuis
(D66), Lilipaly (PvdA), Korthals Altes (VVD),
voorzitter, M. Zijlstra (PvdA)
Plv. leden: De Cloe (PvdA), Nijland (CDA),
Frinking (CDA), Van Middelkoop (GPV), De
Grave (VVD), Melkert (PvdA), Van der Vlies
(SGP), Gualthérie van Weezel (CDA),
Brouwer (Groen Links), Bijleveld-Schouten
(CDA), Weisglas (VVD), Hennekam (CDA),
Wolffensperger (D66), Tommel (D66),
Herfkens (PvdA), Jurgens (PvdA).

Goedkeuring van de Eilandsverordening van het
Eilandgebied Curacao van 21 december 1987
nopens het verlenen van een garantie zijdens
het Eilandgebied Curacao ten behoeve van de
Security Pacific National Bank Ltd. voor de door
deze bank verieende geldlening aan de Curacao
Aircraft Leasing Company NV (Afkondigingsblad
Curacao 1987, no. 39)

VERSLAG
Vastgesteld 6 maart 1990

De vaste Commissie van Nederlands-Antilliaanse en Arubaanse Zaken1,
belast met het voorbereidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de
eer omtrent haar herindelingen als volgt verslag uit te brengen.

De leden van het C.D.A. zouden graag vernemen wat de reden is dat
dit voorstel aan de Tweede Kamer wordt voorgelegd. Deze leden vroegen
zich in dit kader af of hieruit opgemaakt dient te worden - blijkens de
laatste alinea van de rnemorie van toelichting - dat de Nederlandse
Antillen na goedkeuring van het onderhavige voorstel niet meer garant
zullen zijn voor de in dit voorstel gememoreerde geldlening? Wat is de
achtergrond hiervan? Waarom, zo vroegen deze leden zich voorts af, is
dit voorstel eerst op 18 mei 1989 ingediend, terwijl de onderhavige
Eilandsverordening reeds op 22 december 1989 is afgekondigd en de
dag daarna in werking is getreden?

Met belangstelling hadden de leden van de V.V.D.-fractie kennis
genomen van het voorliggende wetsvoorstel, de toelichtende tekst en de
als bijlage bijgevoegde eilandsverordening. Zij konden zich, na toetsing
van de drie redenen welke inmenging van het koninkrijk rechtvaardigen,
vinden in het oordeel van de regering dat er geen termen zijn om de
goedkeuring aan de eilandsverordening te onthouden. Graag wensten zij
evenwel en marge van het wetsvoorstel enkele vragen te stellen. Aller–
eerst zouden aan het woord zijnde leden willen weten hoe vaak sinds de
inwerkingtreding van het koninkrijksstatuut gebruik is gemaakt van het
tweede lid van artikel 96 ERNA, in die zin dat medewerking van de
koninkrijkswetgever is gevraagd voor de plaatsing van een geldlening
door het eilandsgebied Curagao buiten de Nederlandse Antillen. Tevens
zouden zij willen vernemen of die medewerking ooit geweigerd is en zo
ja, op welke gronden. Die vraag klemt temeer omdat de onderhavige
eilandsverordening door de Gezaghebber op 22 december 1987 is
afgekondigd en vanaf die dag in werking is getreden, terwijl eerst nu de
behandeling van het wetsvoorstel ter hand wordt genomen. Graag
zouden de leden van de V.V.D.-fractie willen vernemen welke conse–
quenties zouden voortvloeien uit een eventuele - en wat betreft de VVD
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in dit geval theoretische - weigering tot medewerking van de zijde van
het Nederlandse parlement. Tenslotte zouden zij willen vernemen of het
eilandsgebied Caragao ooit problemen heeft gehad de verplichtingen na
te komen, voortvloeiend uit in het verleden aangegane leningen buiten de
Nederlandse Antillen en zo ja, hoe deze problemen werden opgelost.

Met een tijdige beantwoording van het voorgaande acht de commissie
de openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Korthals Altes

De griffier van de commissie,
Hillen

Tweede Kamer, vergaderjaar 1989-1990, 21 150 (R 1370), nr. 4 2


